
Mødereferat: 

 

Deltager: Ole Bøje, Steen Guldmann og Hans Jørgen Hybschmann (2 
ejerforeninger og grundejerforeningen) 

Dato: Mandag den 3. oktober 2016 Kl 19.00 hos HJH. 

Emne: Drøftelse af samarbejde med de 3 nuværende foreninger om udbud af 
administrations opgaver og øvrige fælles interesser. 

Forsikring i de 2 ejerforeninger.  Ejerforening 2 har fået et tilbud fra Alm 
Brand som virker meget attraktivt. Der blev aftalt at Ole sender tilbuddet til 
Steen og så vurderes det om man kan samle ejerforeningerne ved et selskab, 
så præmien bliver endnu mere attraktivt. Der er dog en opsigelses frist i 
ejerforening 1. der skal tages hensyn til. 

Administration: Boliq blev vurderet og i ejerforening 2 har man valgt et 
lokalt revisionsselskab. Det overvejes om alle 3 foreninger bør vælge at overgå 
til samme løsning. 

Måtter i Længehuserne: Der overvejes samme leverandør. Aftaler 
sammenlignes.  

Aflevering af længehuse 2. Der er stadig en del fejl der mangler at blive 
udbedret fra overtagelsen, man overvejer at gå sammen om at få udbedret de 
sidste mangler mm. 

Hjertestarter: Hjertestarteren er bestilt og bliver monteret på længehus 2. 
Ejerforeningen 2 har indsamlet ca. 20.000 kr. fra de firmaer som deltaget i 
opbygningen af Søbyen. Godt gået. 

Desuden blev der aftalt, såfremt der kom andre gode ideer til fælles glæde, vil 
vi naturligvis udveksle dem fremadrettet. En stor fordel er jo at vi kan følge de 
3 foreninger på vores fælles hjemmeside i form af mødereferater osv. 

 

Venlig hilsen 

De 3 foreninger 

Hans Jørgen Hybschmann 


